
Referat grundejerbestyrelsesmøde 9-1-2024 

 

Tilstede:  
Kirsten  
Kisser  
Bente  
Gunnar  
Hans Henrik  
Kim  
  
Fraværende:  
Klavs  
  
Velkomst.  
  
Rydning af volden er gjort – der er nogen, der har ytret, at der nok er skåret lige groft ned.  
  
Generalforsamlingen afholdes 27-2 kl. 19.30 i AB’s fælleshus.   
Kirsten tager vedligehold af støjvold med i formandens beretning.  
  
Bente stiller ikke op til genvalg.   
Hans Henrik og Kim er villige genvalg.  
Klavs er villig til genvalg. 
Kirsten hører om Helge ønsker genvalg som revisor.  
  
Skal der afsættes penge til vedligeholdelse af støjvold fremadrettet? Vi skal nok forvente at der skal 
vedligeholdes på volden hvert andet år.  
  
Kirsten fortæller at der er observeret sprækker i asfalten på vendepladsen. Vi vil se om det kan inspiceres 
inden generalforsamlingen.   
  
Der er 255.000,- i vejfonden.   
Drøftelserne går på, om der skal være et loft for, hvor meget der er i vejfonden.   
Der går snak i foreningen, om at det er ”uretfærdigt” at nye tilflytter ”slipper billigt”  
  
Vinter vedligeholdelse er tilfredsstillende.    
  
Kisser uddeler regnskab for 2023.  
Vi har betalt for 2 lamper for 3 år med tilbagevirkende effekt.  
Vi ved ikke pt. hvornår der skal betales for dem igen, faktura burde være modtaget. Der er ej heller 
modtaget i E-Boks.  
Der har totalt udgifter for 39.601,17 kr. Underskud tages fra kassebeholdningen.  
  
Der afsættes 3000,- i budgettet til lamper.   
Der afsættes 5000,- til vedligehold af støjvold (hvis der alligevel skal vedligeholdes i 2024)  
Der afsættes 13.000,- til vinter vedligehold.  
Der afsættes 2000,- til bankkonto.  
Der afsættes ikke penge til sommerfest – der er ikke interesse for det.  



Kisser reviderer budgettet for 2024.  
  
Mødet blev afholdt i god ro og orden.  
 


